
Protokół nr 58/23 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 29 czerwca 2023 roku 

Komisja obradowała w składzie: 
1. BARBARA BURY - Przewodnicząca Komisj i 
2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 
3. MAREK CHART 
4. ANDRZEJ MARACH 
5. IWONA SIKORSKA 
6. TOMASZ FIFIELSKI 
7. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

Przewodnicząca Komisji otworzyła obrady od godz. 10:15, następnie przedstawiła 

przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

przesłanego porządku obrad. 

1. Sprawozdanie z działalności Szpitala Powiatowego im dr Adama Gacy i dr 

Józefa Łaskiego realizowanych przez Novum - Med Spółkę z o.o. 

2. Informacja nt. działalności Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego. Ocena bezpieczeństwa sanitarnego powiatu sępoleńskiego. 

Przygotowanie do sezonu turystycznego 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

4. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Maria Kiełbasińska Prezes spółki z o.o. Novum-Med Sprawozdanie z działalności 

Szpitala Powiatowego im dr Adama Gacy i dr Józefa Łaskiego realizowanych przez 

Novum - Med Spółkę z o. o poinformował, że umowa na ryczałtowanie oddziałów 

szpitalnych została zawarta. Ryczałt został wypracowany na poziomie 108%, Rząd uznał, 

ze zapłaci za nadwykonania. Usługi w większości są opłacone po otrzymaniu płatności z 

kontraktu. W dalszej części wystąpienia przedstawiła informację na temat zakresu 

remontów w szpitalu. W biegłym roku spółka wypracowała zysk, przeznaczony na 

doposażenie jednostki. Spółka chce doposażyć gabinet okulistyczny. Wspomniała o 



remontach czynionych w szpitalu. Podniosła, iż stale boryka się z brakiem personelu 

medycznego. 

Radna Z. Krzemińska zapytała o zajętość łóżek przez pacjentów. 

Mariola Kiełbasińska różnie, w zależności od oddziału i sezonowości. Oddział 

pediatryczny i internistyczny jest zawsze obłożony. 

Radny T. Fifielski złożył podziękowania Pani Prezes za zarządzanie placówką. Zapytał 

czy będą środki na standaryzację pediatrii i ginekologii. 

Mariola Kiełbasińska odpowiedział, że standaryzacja musi być przeprowadzona do 

końca roku. Wystąpimy jednak o kolejną prolongatę. 

Anna Fiałkowska kierownik sekcji żywienia PPSSIE przedstawiła informację na temat 

działalności Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego, oceny bezpieczeństwa 

sanitarnego powiatu sępoleńskiego oraz przygotowania do sezonu turystycznego. 

Radny T. Fifielski podniósł temat płatnego parkingu w mieście Sępólno Krajeńskie. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

zamknęła posiedzenie o godz. 12.30. 

Protokołowała: 

Ad.2. 

Ad. 3. 

Ad. 4. 


